
Dagsorden/referat 
Bestyrelsesmøde 
Dato: 16.nov 2019 

 
Mødet er kl.    10,00                Hos: Henning Fasanvej 21, Hvidbjerg 
 
Indkaldte: Ane Line, Ida, Børge, Henning, Peder  samt suppleanter Birger, Sofie 
Afbud fra: Børge, Birger og Sofie 
 
   

Emne Referat 

1) Godkendelse af 
dagsorden  

Dagsorden godkendt med ekstra punkter 

2) Nyt om Spor i landskabet 

Der er bevilget støtte fra ”spor i landskabet” i form af materialer 
m.m. på ca 75,000 kr. Der mangler 10,000kr, som foreningen 
betaler. Der vil stadig blive søgt om støtte andre steder. 
Aftalt at bestyrelsen starter opsætning af pæle m.m. til afmærkning 
af stien efter bestyrelsesmødet den 15.februar. Herom senere.  

3) Evaluere 

hjertestarterkursus 

Der var ca. 25 deltagere og arrangementet gik godt. Det overvejes 
at gentage kurset til næste år. 

4) Status på brooptagning. 

Materialeindkøb 

Det er tilsyneladende gået godt. 
Der mangler materialer til broerne. Det indkøber Ane Line hos 
brofirmaet. 

5) Kontingentbetaling. 

Overgang til PBS 

Kontingentindbetaling overgår pr januar til betaling via PBS 

6) Trafik på Helligsøvej 
Der arbejdes stadig på at få reduceret hastigheden – evt i form af 

chikaner. Kommunen foretager målinger af hastighed og antal biler i 

kommende fremtid. 

7) Evt nedlæggelse af 

posthuse 

Foreningen overvejer at nedlægge posthusene i området, da de stort set 

kun bruges til reklamer. Ane Line har haft kontakt til Postnord. Er 

udstykningen fra før 1.1. 1973 kan husene nedlægges. Vi undersøger 

nærmere. 

8) Evt 
Til næste møde skal regnskabet være lavet og godkendt samt 
udkast til beretning og dagsorden, som skal udsendes i 
forbindelse med indkaldelse til generalforsamling 

9) Godkendelse af referat 
 

10)  Næste møde 
Lørdag den 15. februar kl 9,00 hos Ane Line. Bemærk det 
fremrykkede tidspunkt! Det skyldes som nævnt tidligere, at vi 
starter det praktiske arbejde med ”spor i landskabet” her. 

 
 


